Mellnik TextTM

Regular

Mellnik is a sans serif of humanist style (in a way) that was developed by Oleg Karpinsky and released by ParaType in 2006. The type family contains 9 styles with a number of alternate characters in each ones. For use as a text font in long text passages of advertising booklets, catalogues or magazines, as well as for accident setting. Mellnik may be also applied as a corporate typeface. Giant ink traps (or something like that) produce an original image of the family. Five condensed styles were added in 2007 by the same designer. Mellnik Text in 12 styles (added in 2008) has more narrow proportions and it is rather appropriate for text setting.

Latin alphabetic

abcdefghijklmnopqrstuvwxyzà áâãäåæçèéêëìíîïðòóôõöœøšùú ûüýÿžþñš

ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUV WXYZÀÁÂÃÄÅÆÇÈÉÊËÌÍÎÏÐÑÒ ÓÔÕ֌؊ÙÚÛÜÝŸŽÞßÐÑŠ

Stylistic alternates

a

Latin ligatures

ff fi fi ffi ffi

Figures, currency & related forms

Lining proportional

0,1,2,3,4,5,6,7,8,9,*f*,\$,¢,£,¥,€,₽,€,#,¤

Fractions/Superscripts

1/4 1/2 3/4 / 1 2 3

Punctuation and marks

Mathematical operators

$$\wedge \sim \cdot + \pm <=> \times \div - - \partial \mu \pi \Delta \prod \sum \Omega \sqrt{\infty}$$

 $\int \approx \neq \leq \geqslant$

Cyrillic alphabetic

абВſdеёжзийклмнопрстуфхцч шщъыьэюяſђ́єѕіїјљњћкўџ АБВГОЕЁЖЗИЙКЛМПОПРСТҮ ФХЦЧШЩЪЫЬЭЮЯҐЂЃЄЅІЇЈЉЉ ЋЌЎЏ

Stylistic alternates

агдтНУЦЧШЩ

Cyrillic standard ligatures

ſi ſk

Vara IVpe

10 Playing jazz vibe chords quickly excites my wife Playing jazz vibe chords quickly excites my wife Playing jazz vibe chords quickly excites my wife Playing jazz vibe chords quickly excit Playing jazz vibe chords qui Playing jazz vibe chor ₃₆ Playing jazz vibe c ⁴⁸ Playing jazz v Playing jaz Playing i Playing Playin Playin

English

- 6/8 The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these rights and freedoms and by progressive measures, national and international, to secure their universal and effective recognition and observance, both among the peoples of Member States themselves and among the peoples of territories under their jurisdiction. The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these
- 8/10 The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these rights and freedoms and by progressive measures, national and international, to secure their universal and effective recognition and observance, both among the peoples of Member States themselves and among the peoples of territories under their jurisdiction. The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as
- 10/12 The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these rights and freedoms and by progressive measures, national and international, to secure their universal and effective recognition and observance, both among the peoples of Member States themselves and among
- 12/14 The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these rights and freedoms and by progressive measures, national and international, to secure their universal and effective
- The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote respect for these rights and freedoms and by progressive measures, national and international, to secure their
- The General Assembly, proclaims this Universal Declaration of Human Rights as a common standard of achievement for all peoples and all nations, to the end that every individual and every organ of society, keeping this Declaration constantly in mind, shall strive by teaching and education to promote

Russian

- 6/8
 Генеральная Ассамблея, провоз[лашает настоящую Всеобщую dekларацию прав человека в качестве заdачи, к выполнению которой dолжны стремиться все народы и focydapctBa с tem, чтобы каждый человек и каждый орfан общества, постоянно имея в виду настоящую Dekларацию, стремились путем поровещения и образования содействовать уважению этих прав и свобод и обеспечению, путем национальных и международных пробрессивных мероприятий, всеобщебо и эффективноб признания и осуществления их как среди народов focydapctB-членов Opfанизации, так и среди народов территорий, находящихся под их юриссикцией. Генеральная Ассамблея, провоз/лашает настоящую Всеобщую dekларацию прав человека в качестве заdачи, к выполнению которой должны стремиться все народы и focydapctBa с tem, чтобы каждый человек и каждый
- 8/10 Генеральная Ассамблея, провоз улашает настоящую Всеобщую dekлapaцию прав человека в качестве заdaчи, к выполнению которой doлжны стремиться все нароdы и усуdapctвa с tem, чтобы кажdый человек и кажdый оруан общества, постоянно имея в виdу настоящую Dekлapaцию, стремились путем просвещения и образования соdeйствовать уважению этих прав и свобоd и обеспечению, путем национальных и межdyнapodных прогрессивных мероприятий, всеобщего и эффективного признания и осуществления их как среdи нароdов усуdapctв-членов Оруанизации, так и среdи нароdов территорий, нахоdящихся поd их юрисdикцией. Генеральная
- 10/12 Генеральная Ассамблея, провоз Глашает настоящую Всеобщую dekлapaquю прав человека в качестве заdaчи, к выполнению которой doлжны стремиться все народы и focydapctва с tem, чтобы каждый человек и каждый opfaн общества, постоянно имея в виду настоящую Dekлapaquю, стремились путем просвещения и образования содействовать уважению этих прав и свобод и обеспечению, путем национальных и международных прогрессивных мероприятий, всеобщего и эффективного признания и осу-
- 12/14 Генеральная Ассамблея, провоз Глашает настоящую Всеобщую dekларацию прав человека в качестве задачи, к выполнению которой должны стремиться все народы и Государства с тем, чтобы каждый человек и каждый орган общества, постоянно имея в виду настоящую Dekларацию, стремились путем просвещения и образования содействовать уважению этих прав и свобод и обеспечению, путем национальных
- 14/16 Генеральная Ассамблея, провозглашает настоящую Всеобщую dekларацию прав человека в качестве заdaчи, к выполнению которой dолжны стремиться все народы и государства с тем, чтобы каждый человек и каждый орган общества, постоянно имея в виду настоящую Dekларацию, стремились путем просвещения и образования содейсттвовать уважению этих прав
 - 8/21 Генеральная Ассамблея, провоз Глашает настоящую Всеобщую dekларацию прав человека в качестве задачи, к выполнению которой должны стремиться все народы и государства с тем, чтобы каждый человек и каждый орган общества, постоянно имея в виду настоящую Dekла-